
 
 
 
Vragen ex. artikel 45 van het reglement van orde van de gemeenteraad 
 
Realisatie extra studentenhuisvesting 
 
Zwolle, 27 september 2024 
 
 
Geacht college van burgemeester en wethouders, 
 
Zwolle is een onderwijsstad en daar zijn we trots op. We waren in 2022 zelfs de beste onderwijsstad 
van Nederland. Met dit mooie onderwijs hebben we sterke aantrekkingskracht op de regio. Aan onze 
diverse en veelzijdige MBO- en HBO opleidingen kunnen immers tal van onderwijsrichtingen worden 
gevolgd en leveren wij, met oog op toekomstige opgaven en arbeidsmarktvraagstukken de 
professionals van de toekomst.  
 
Zwolle en de regio investeert ook in haar onderwijs. Door onderwijs, onderzoek en het bedrijfsleven 
aan elkaar te koppelen. Zo is onlangs de samenwerking tussen Universiteit Twente en de Regio 
Zwolle versterkt1.  
 
D66 is als dè onderwijspartij vanzelfsprekend voorstander van het versterken van het onderwijs, 
maar zou dat ook graag zien op het gebied van studentenhuisvesting. Het groeiende tekort leidt ook 
in Zwolle tot oplopende prijzen. Zo was onlangs nog te lezen dat door in Zwolle nu 30% meer moet 
worden betaald voor een kamer2.  
 
Om dit tekort in te lopen heeft het Rijk de Regeling Huisvesting Aandachtsgroepen (RHA) op 26 
augustus jl. opengesteld3. Het loket is specifiek gericht op aanvragen voor het (versneld) realiseren 
van (onzelfstandige) studentenwoningen. 
 
Dit brengt de fractie van D66 tot de volgende vragen aan het college: 

1. Is het college het met de fractie van D66 eens dat voldoende studentenhuisvesting 
noodzakelijk is om een goede studentenstad te zijn? 

2. Kan het college aangeven of de aandacht voor studentenhuisvesting voldoende prioriteit 
heeft dat past bij een studentenstad? 

3. Kan het college aangeven op welke wijze (extra) studentenhuisvesting in de 
woningbouwprogrammering en toekomstige planvorming is vormgegeven? 

4. Is het college voornemens om de komende jaren extra studentenhuisvesting te realiseren? 
Zo ja, op welke wijze?  

5. Welke belemmeringen zijn er om (snel) studentenhuisvesting te realiseren? 
6. Is het college op de hoogte van de Regeling Huisvesting Aandachtsgroepen (RHA) en is zij 

voornemens om een aanvraag voor subsidie te doen? 
 
 
 

 
1 https://www.destentor.nl/zwolle/samenwerking-universiteit-twente-en-perron038-op-gebied-van-onderwijs-en-
innovatie~a9720cfa/ 
2 https://nos.nl/artikel/2532046-ook-in-breda-en-zwolle-betalen-studenten-nu-30-procent-meer-voor-een-kamer 
3 https://www.volkshuisvestingnederland.nl/actueel/nieuws/2024/06/28/%E2%82%AC-20-miljoen-beschikbaar-voor-
realisatie-studentenwoningen 
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